
Verslag over de gang van zaken van Stichting IMC de Duif.

Tot 2005 hebben we op allerlei manieren geprobeerd om grond te krijgen van 
de gemeente Vlaardingen. Ook de omliggende gemeenten hebben wij 
benaderd.

Vele gesprekken met de gemeenten – verzekeraars – liepen op niets uit.

Er is toen iemand (een bouwer) op het toneel verschenen om ‘de Duif’ naar 
zuid Limburg te halen. Daar zou grond en/of kloosters genoeg  zijn om onze 
droom te verwezenlijken. 

Vele gesprekken met deze persoon volgden en wij waren allen enthousiast 
geworden en zijn mondeling met hem mee gegaan.                                               
Het bedrijf “Van Spronsen & Partners –Horeca-advies” heeft in januari 2005 
een haalbaarheidsonderzoek verricht op het plan.  De conclusie van het 
onderzoek was dat “er absoluut sprake is van een haalbaar project”  

Ik ben zelf in 2006 naar Limburg verhuisd om dicht bij de activiteiten te zijn. Er 
zijn toen 7 studenten van de ‘Hoge Hotelschool Maastricht’ afgestudeerd op 
ons plan, zij hebben ook een gedegen haalbaarheidsonderzoek gemaakt en 
gepresenteerd. 

De bouwer zou een vervallen klooster in Noorbeek gaan verbouwen zodanig 
dat onze centrum daar in kon komen. Wij zouden het gerestaureerde pand  
huren van hem. Gesprekken met de gemeente Margraten en 
Natuurmonumenten waren positief.  Wij waren op zoek naar meerdere partijen 
om met ons mee te doen toen de bouwer failliet ging.!! Helaas is toen het gele 
plan afgeblazen.

Ik ben nog steeds actief bezig in het vinden van iemand/ partners die samen 
met mij , mijn droom kan verwezenlijken.

Mijn passie zal ik blijven nastreven en hopelijk zal het er ooit van komen.

Hartegroet Charlotte Roozemond                                                                                    
directeur van st. IMC de Duif

  

 


